
   
 

   
 

Styremøte 5.6.24. 

 

Oppmøte:  Marthe Snopestad Jensen, Ida Eingrüber Kristoffersen, Desirée Suther, 
Veronica Signebøen, Kai Petter Olsen, Bettina Myhrèn. 

 

Ikke til stedet:  Heidi Linnerud, Yvonne Haglund.  

 

Referent: Ida E. Krisotffersen 

 

 

 

37/24 Referat. 

Godkjent. 

 

38/24 Økonomi. 

Økonomien er bra. Det er 318 medlemmer pr. 5.6.24. 

 

39/24 Sponsoravtale.  

Det er inngått sponsoravtale med Marker sparebank på 10.000,- i året, to år frem i tid.  
Det kreves at klubben reklamerer for marker sparebank ved arrangementer. Beach flagg 
skal benyttes, og må hentes av den ansvarlige for arrangementet. Må hentes hos Marker 
sparebank. 

Styret har fått termoflakser med logo fra Marker sparebank for å reklamere med. Samt 
at klubben har fått kulepenner og buff med logo. 

Det skal  skrives “Takk til hovedsponsor, Marker sparebank.” på innlegg som styret  
legger ut på hovedsiden og i referatet. 

Klubbens gensere skal i fremtiden ha en liten logo fra Marker sparebank.  

 

40/24  Utlån av nøkkel.  



   
 

   
 

Det er mange gjenglemte nøkler, mistet nøkler og ulåst dør. Det står ikke noe i reglene 
pr.dags dato rundt dette. Ved mislighold av nøkler eller at man forlater området uten å 
låse dører, vil styret gi skriftlige advarsler. Det vil bli gitt to advarsler om dette, før man 
mister retten på nøkkel. Skal man da ha mulighet for å få tilgang på nøkkel tilbake, må 
man betale nytt depositum på 400,- 

 

41/24 Kurs og instuktører.  

Det er forespurt på instruktør siden om noen ønsker å holde kurs til høsten. Anne Lise 
kan ha  valpekurs på dagtid. Linda Bolstad har tilbudt seg å holde ulike helgekurs, det vil 
bli sett nærmere på hvilke det blir behov for ut over høsten. 

 

42/24 Hjemmesiden.  

Mye er endret og oppdatert. Vi har lagt til info om RIK/IGP og blodspor da de ikke var der fra 

før. Mange bilder og tekster er oppdatert. Kalender blir oppdatert gjevnlig. Alle kurs vil bli lagt 

ut på hjemmesiden.  
Gode bilder til hjemmesidebruk kan sendes til bettinam90@hotmail.co.uk  

 

43/24 Agillity stevne. 

Stevnet er avlyst. Får ikke tak i dommer. Kontakt d-vent for å få fjernet arrangement. 
Legge ut i komiteen om noen vil arrangere blåbærstevne  på datoen som er satt av til 
agillity stevnet. Hold av datoen enn så lenge. 

 

44/24 Bruk av banen.  

Det har kommet et forslag på å ta vekk tidsbegrensningen for låsing av banen. Ønsket er 
å gå tilbake til samme system som før, si ifra hvis man skal bruke banen og ca til-fra 
klokkeslett. Det ble vedtatt på styremøtet at det ikke lenger er tidsbegrensing på låsning 
av banen. 

 

45/24   Containere.  

Det er innhentet pris fra landbrukslaget på 3500,- for å flytte de. Kai Petter sjekker opp 
litt videre rundt det.   

 

46/24 Dugnad.  
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Planen er å rydde i container, garasjen og klubbhuset. Skrive oppdaterte utstyrslister. 
Lage stativ til søppelbøttene. Rydde litt ute, kantklipper osv. Dugnaden skal holdes i uke 
35. 

 

47/24 Eventuelt.  

Mønet og bom til agillity kan lagres ute. Mønet til både agillity og rik skal lagres inne om 
vinteren. 

Forsikringen til klubben dekker skader på mennesker, evt.skade på hund er eiers 
ansvar.  

 

Veronica tar kontakt med Pelias for å sjekke opp i feller mot mus.  

  

Det er veldig dårlig oppmøte på miljøtreninger. Det er 2 treninger igjen av sesongen, 
disse avlyses. Vurdere å bytte dag etter ferien, sjekke hvilke grupper det evt kan gå 
overens med.  

 

 

 

 


